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 80درصد معاملات بازار سرمایه 

دست حقیقی هاست 
رئي�س س�ازمان ب�ورس و اوراق به�ادار از اعلام مج�دد گزارش 
پيش بيني سود هر سهم )EPS( در شركت هاي بورسي از اسفند يا 

اواخر بهمن خبر داد. 
به گزارش تسنيم، حسن قاليباف اصل در پاسخ به سؤالي درخصوص نقش 
حقوقي ها در تعادل بخشي به بازار اظهار داشت: هم اكنون حدود 80 درصد 
معاملات در دست حقيقي ها و حداكثر 20 درصد در دست حقوقي هاست. 
با اين حال، حقوقي ها از مهر 99 حدود 30 هزار ميليارد تومان مازاد خريد 
داشته اند و البته همچنان بايد حضور آنها در تعادل بخشي به بازار پررنگ تر 
شود. وي با تأكيد بر اينكه در بازار سرمايه اصل بر شفافيت كامل است، افزود: 
خريد و فروش هاي حقيقي ها و حقوقي هاي بازار به صورت لحظه اي در سايت 

شركت مديريت فناوری بورس تهران tsetmc قابل مشاهده است. 
رئيس سازمان بورس و اوراق بهادار افزود: تاكنون فولاد مباركه و هلدينگ 
خليج فارس براي انتشار اوراق بدون ضامن از سازمان بورس مجوز گرفته اند 
كه اين اقدام، هزينه تأمين مالي آنها را بسيار كاهش خواهد داد. وي با اشاره 
به رشد تأمين مالي بنگاه ها از طريق بازار سرمايه گفت: سال گذشته 260 
هزار ميليارد تومان تجهيز منابع مالي از طريق بازار س��رمايه انجام شد كه 
امسال تا 30 آذر اين رقم به 470 هزار ميليارد تومان يعني حدود دو برابر كل 
سال گذشته رسيده است و اين نويد تأمين مالي بيشتر از طريق بازار سرمايه 
در س��ال جاري مي دهد. رئيس س��ازمان بورس و اوراق بهادار همچنين از 
افزايش تعداد سبدگردان ها خبر داد و گفت: ابتداي سال تنها 19 سبد گردان 
داشتيم كه الان اين رقم به 35 سبدگردان افزايش يافته است. علاوه بر اين 
26 سبدگردان هم موافقت اصولي گرفته اند كه آنها هم مي توانند با طي كردن 

روال قانوني فعاليت خود را در بازار سرمايه آغاز كنند.

70درصد فولاد خارج از بورس عرضه می شود
سخنگ�وي كميس�يون صناي�ع و مع�ادن مجل�س مي گوي�د 
در ح�ال حاض�ر در خوش�بينانه ترين حال�ت ۳۰ ت�ا ۳۵ درص�د 
ف�ولاد تولي�دي در ب�ورس كالا عرض�ه مي ش�ود، درحالي ك�ه 
اگر ب�ه ص�ورت كام�ل عرض�ه ش�ود، نه تنه�ا ب�ازار ساماندهي 
مي ش�ود، بلكه مي ت�وان زمين�ه ص�ادرات را ني�ز فراه�م ك�رد. 
حجت الله فيروزي در گفت وگو با خانه ملت درب��اره تصويب كليات طرح 
توس��عه و توليد پايدار زنجيره فولاد در نشست علني ديروز صحن علني و 
دو شوري ش��دن آن  گفت: از آنجا كه تعداد پيشنهادات نمايندگان درباره 
طرح مذكور بسيار بود، به درخواست كميسيون صنايع و معادن، طرح به 
كميسيون بازگشت تا پس از بررسي دقيق نظرات، پيشنهادات مناسب در 
طرح توس��عه و توليد پايدار زنجيره فولاد اعمال شود. وي درباره ضرورت 
تصويب طرح توسعه و توليد پايدار زنجيره فولاد توضيح داد: در سال 98 
حدود 28 ميليون تن محصولات فولادي توليد ش��د كه از اين ميزان 18 
ميليون تن ميزان مصرف داخلي بود، در نتيجه حدود 10 ميليون تن مازاد 
توليد در كشور موجود بود. اين نماينده مردم در مجلس يازدهم با بيان اينكه 
براساس پيش بيني ها توليد انواع محصولات فولادي در سال جاري حدود 
30 ميليون تن توليد است كه از اين ميزان در بهترين شرايط 15 ميليون تن 
در داخل مصرف خواهد شد، ادامه داد: در حال حاضر در خوشبينانه ترين 
حالت 30 تا 35 درصد فولاد توليدي در بورس كالا عرضه مي شود، اين در 
حالي است كه اگر به صورت كامل بورس عرضه شود، نه تنها بازار ساماندهي 

مي شود، بلكه مي توان زمينه صادرات را نيز فراهم كرد.

قرارداد هپكو عملیاتي نشد
درص�د   ۶۰ اينك�ه  بي�ان  ب�ا  ش�هرسازي  و  راه  وزي�ر 
ماش�ين آلات نگه�داري و بهس�ازي راه ه�ا فرسوده اس�ت، 
نش�د.  اجراي�ي  هپك�و  ب�ا  امض�ا ش�ده  ق�رارداد  گف�ت: 
به گزارش تسنيم، محمد اسلامي در جلسه علني مجلس با بيان اينكه 9هزار 
دستگاه ماشين آلات راهداري در سراسر كشور وجود دارند، اظهار كرد: با 
كمبود جدي ماش��ين آلات اختصاصي براي نگهداري و بهسازي راه هاي 
كشور مواجه هستيم كه نياز داريم با حمايت مجلس راهداري هاي كشور 
تجهيز شود، چراكه 60 درصد ماشين آلات راهداري فرسوده يا عمري بالاي 
20 سال دارند كه بايد جايگزين شوند. وي افزود: با شركت هپكو قراردادي 
امضا شد تا بتوانيم ماشين آلات توليد داخل خريداري كنيم، اما به دلايل 
گوناگون اين اتفاق نيفتاد. وزير راه و شهرسازي با بيان اينكه بايد ساماندهي، 
تعيين تكليف نيروهاي انس��اني و تجهيز و نوسازي ماشين آلات راه سازي 
رقم بخورد، تأكيد كرد: بايد يكبار براي هميشه وضعيت نگهداري از راه ها 

ساماندهي شود تا از شرايط ناهمگون رها شويم. 

با دلار ۴۲00 توماني به شدت مخالفیم
رئيس ات�اق بازرگاني ضمن بيان مخالفت ش�ديد ات�اق بازرگاني 
ب�ا تخصي�ص ارز 4ه�زارو۲۰۰ توماني گف�ت: مي توان به اقش�ار 
كم درآم�د ب�ا ش�يوه هاي مناس�ب و ارائ�ه بس�ته هاي حمايتي 
كم�ك كرد، اما از ران�ت ارز 4ه�زارو۲۰۰ تومان�ي جلوگيري كرد. 
غلامحس��ين ش��افعي در گفت وگو با خانه ملت درب��اره تخصيص ارز 
4هزارو200 توماني گفت: ما در ارديبهشت سال 97 نظر اتاق بازرگاني را 
درباره ارز 4هزارو200 توماني كه مبني بر مخالفت شديد با اين سياست 
بود، رسماً اعلام كرديم. رئيس اتاق بازرگاني، صنايع، معادن و كشاورزي 
درباره مصوبه كميسيون تلفيق در حوزه ارز افزود: هر چند بايد به شرايط 
تورمي كشور نيز توجه شود، اما تداوم چند نرخي بودن احتمال رانت و 
فساد را افزايش مي دهد. مي توان به اقشار كم درآمد با شيوه هاي مناسب 
و ارائه بسته هاي حمايتي كمك كرد، اما از رانت ارز 4هزارو200 توماني 
جلوگيري كرد. از س��وی ديگر رئيس كميس��يون اقتصادی مجلس با 
تكذيب س��خنان معاون اول رئيس جمهور مبنی بر آنكه شورای عالی 
هماهنگی اقتصادی سران قوا در مورد ارز 4200تومانی تصميم گيری 
كرده است، گفت: زمانی كه درباره ارز 4200تومانی تصميم گيری شد، 

اساساً جلسه ای تحت عنوان سران قوا وجود نداشت.

افزايش خاموشي ها در تهران، بحران انرژي را عيان تر كرد

سكوت وزارت نفت در قبال كم كاري ها
اين وزارتخانه تقريباً هيچ يك از طرح هاي خود را براي بهينه سازي مصرف انرژي اجرا نكرد تا مصرف افزايش يابد

 اگر چ�ه از دو هفته پيش خاموش�ي ها 
در مناط�ق مختل�ف كش�ور خبرس�از 
ش�د ول�ي اي�ن رون�د از روز گذش�ته 
ته�ران  مناط�ق  برخ�ي  و  تش�ديد 
و استان ه�ا با قطع�ي برق مواجه ش�د. 
خاموش��ي های برق كه بدون اطلاع صورت 
گرفت، ش��رايط عجيبي را بر كشور تحميل 
كرده اس��ت و نهادهاي ذي رب��ط مي گويند 
مشكل از نرسيدن سوخت به نيروگاه هاست. 
در اين ميان، شركت توزيع نيروي برق تهران 
بزرگ با صدور اطلاعيه اي از مش��تركان برق 
پايتخت درخواست كرد با كاهش 10درصدي 
مصرف برق در ش��بانه روز، به پايداري شبكه 

برق كمك كنند. 
اين شركت در بيانيه خود آورده است: با توجه به 
محدوديت هاي ايجاد شده در خصوص سوخت 
نيروگاه هاي برق كشور، متأسفانه توليد برق در 
برخي نيروگاه هاي كشور متوقف و از مدار خارج 
شده كه اين موضوع باعث به وجود آمدن برخي 
قطعي هاي برق به صورت پراكنده در سطح شهر 

پايتخت شده است. 
از سوي ديگر، سخنگوي صنعت برق گفت: در 
برخي نقاط كشور مجبور به اعمال محدوديت 
و خاموشي ش��ديم كه دليل اصلي آن افزايش 
مصرف گاز خانگي و محدوديت تحويل سوخت 

به نيروگاه تلقي مي شود. 
مصطفي رجبي مش��هدي در بيان توصيه هايي 
براي كاهش مصرف انرژي گفت: اگر مردم دماي 
محل زندگي خود را يك  درجه سيليوس كاهش 
دهند، ت��ا 6درصد در مص��رف گاز صرفه جويي 
خواهند كرد، حال اگر م��وارد مرتبط با كاهش 

مصرف برق را نيز در دس��تور كار ق��رار دهند، 
اين كاهش مص��رف گاز طبيعي ب��ه 10درصد 

خواهد رسيد. 
بر اساس اين گزارش، در بين نيروگاه هاي تهران، 
نيروگاه هاي طرشت، ري و س��ه واحد نيروگاه 
رودشور از مدار بهره برداري خارج شده كه دليل 
خاموشي اين نيروگاه ها به خصوص نيروگاه هاي 
ري و رودش��ور، كمبود سوخت رس��اني به اين 

واحدها بوده است. 
   چرا سوخت نرسيد؟

مهم ترين دليل كمبود سوخت براي نيروگاه ها، 
كمبود گاز در كش��ور اس��ت آن هم ب��ا وجود 
اينكه ظرفيت تولي��د گاز بيش از 900ميليون 
مترمكعب اس��ت. وزارت نف��ت مي گويد بيش 
از 600ميلي��ون متر مكع��ب از گاز توليدي در 
شبكه خانگي و منازل مصرف مي شود و همين 
موضوع موجب كاهش س��هم ساير بخش ها به 

ويژه نيروگاه ها شده است. 
در اين مي��ان، وزي��ر نفت معتقد اس��ت تنها 
راه كش��ور براي فائق آمدن ب��ر بحران انرژي، 
بهينه س��ازي مصرف اس��ت، به ويژه آنكه در 
پارس جنوب��ي ك��ه اصلي ترين منب��ع تأمين 
گاز كش��ور اس��ت، كاهش توليد ش��ديد طي 
سال هاي آينده گريبان كشور را خواهد گرفت 
و مشكلاتي كه امروز پديد آمده، طي سال هاي 

آينده تشديد مي شود. 
   مسئوليت با وزارت نفت است

چاره كار در وزارت نفت است؛ مشكلي كه امروز 
پيش آمده، ماحص��ل بي تفاوتي وزارت نفت در 
تغيير الگوي مصرف و اجراي پروژه هايي است 
كه خودش در س��ال 92 تعريف كرد اما در حد 

حرف باقي ماند. 
در ابتداي عمر دولت يازدهم، طرحي كه بعدها 
به بند »ق« مشهور ش��د، به وزارت نفت ارائه و 
پس از موافقت زنگنه وارد مرحله اجرايي ش��د. 
پس از تأييد اين طرح، 34ميليارد دلار طرح با 
هدف بهينه س��ازي مصرف انرژي از محل بند 
»ق« تبصره 2 قانون بودجه سال 93 كل كشور 

تعريف شد. 
يكي از اهداف اين طرح، قل��ب توزيع انرژي در 
ساختمان ها بود. بر اس��اس بررسي هاي انجام 
شده، مي توان با اس��تفاده از راهكارهايي نظير 
عايق كاري، تنظيم مش��عل، كنترل هوشمند 

و استفاده از رس��وب زداهاي غيرش��يميايي و 
بهينه، تلفات انرژي در موتورخانه ها را بين 30 تا 

35 درصد كاهش داد. 
بر اين اس��اس مقرر ش��ده بود ب��ه ازاي هر 
مترمكعب كاهش مصرف انرژي كه از محل 
اصلاح عملك��رد در موتورخانه س��اختمان 
حاصل شده باشد، 500تومان پرداخت شود. 
قرار بود اين طرح چهار س��اله اجرايي شود 
و در ازاي آن، س��الانه 6ميليارد مترمكعب 
گاز آزاد ش��ده و در س��اير بخش ه��ا به كار 

گرفته شود. 
جداي از اين طرح، قرار ب��ود از محل اعتبارات 
تخصيص يافت��ه، بخاري هايي ب��ا راندمان بالا 
جايگزين بخاري هاي دودك��ش دار با راندمان 
پايين ش��ود كه اي��ن ط��رح نيز مانن��د طرح 

موتورخانه ها به كما رفت. 
همچنين قرار بود چاه هاي كش��اورزي به جاي 
گازوئيل، برق مصرف كنند، مترو توسعه يابد و 
بخش ريلي، سهم بيشتري از حمل و نقل كشور 
را داشته باشد اما هيچ يك از اين ايده ها اجرايي 
نشد و بخش��ي هم به صورت ناقص پياده سازي 
شد تا وضعيت مصرف انرژي در كشور، هيچ گاه 

اصلاح نشود. 
   در انتظار پاسخ 

قطعاً وزارت نفت كه متصدي تدوين و اجراي 
اين طرح ها بود، بايد نس��بت به عملكرد خود 
پاسخگو باشد ولي از آنجا كه اين نهاد دولتي، 
علاقه اي ن��دارد كم كاري هاي خود را بپذيرد 
و س��اير دس��تگاه ها را مقصر می داند، جاي 
تعجب نيست باز هم مثل هميشه از سايرين 

انتقاد كند. 
وزير نفت چن��دي پي��ش گفته ب��ود تنها راه 
برون رف��ت از بح��ران ان��رژي و كمب��ود گاز، 
بهينه س��ازي مصرف انرژي است؛ اينكه زنگنه 
چنين موضوع »اظهر من الشمس��ي« را بيان 
كرده، موضوع خارق العاده اي نيست كه كسي 
نداند، بحث اصلي اين اس��ت ك��ه وقتي مقام 
عالي وزارت چنين ضرورتي را تشريح مي كند، 
بايد پاس��خ دهد كه در حوزه فعاليت خود چه 

عملكردي داشته است؟! 
در واقع مخاطب اصلي مطالبه گري وزير نفت، 
وزارت نفتي اس��ت كه برخ��لاف برنامه هايي 
كه دائماً برايش نمايش برگ��زار مي كرد، هيچ 
اقدامي انجام نداده اس��ت و حالا كه مش��خص 
ش��ده اين اهمال، چگونه كش��ور را در بحران 
فرو برده، در موضعي طلبكارانه از بهينه سازي 

مصرف مي گويد. 
كمبود گاز و برق در كش��ور با وج��ود افزايش 
ظرفيت توليد اين حامل هاي انرژي، يك دليل 
بيشتر ندارد؛ اجرا نشدن بسته هاي بهينه سازي 
مصرف سوخت طي س��ال هاي اخير. حالا هم 
وزير نفت بايد با ارائه گزارشي از اقدامات شركت 
بهينه سازي مصرف سوخت توضيح دهد كه طي 
هفت سال گذشته چه دس��تاوردهايي نصيب 
كشور ش��ده و اگر اغلب اين طرح ها به شكست 
انجاميده، دليلش چه بوده است. البته هر دليلي 

به جز بهانه تحريم!

اعتراض خصوصي سازي به رأي هیئت داوري 
در مورد كشت و صنعت هفت تپه 

سازمان خصوصي سازي ب�ا ارائه دادخواستي ب�ه دادگاه عمومي، 
ب�ه رأي هيئ�ت داوري مبن�ي بر ع�دم فس�خ ق�رارداد واگذاري 
مجتمع هفت تپه اعتراض كرد و خواستار فس�خ اين قرارداد شد. 
به گزارش مهر، سازمان خصوصي سازي با ارائه دادخواستي به دادگاه 
عمومي، به رأي هيئت داوري مبني بر عدم فس��خ ق��رارداد واگذاري 

مجتمع هفت تپه اعتراض كرد و خواستار فسخ اين قرارداد شد. 
بر اس��اس اين دادخواس��ت در مقام اعت��راض و تجديدنظرخواهي از 
دادنامه شماره 38 مورخ 8 دي 99 صادره از هيئت داوري موضوع ماده 
30 قانون اجراي سياس��ت هاي اصل 44 كه طي آن خواسته سازمان 
خصوصي سازي مبني بر اعلام فس��خ و تأييد و تنفيذ قرارداد واگذاري 
مورخ 18 اسفند 94 موضوع واگذاري 95 درصد از سهام شركت كشت و 
صنعت نيشكر هفت تپه به انضمام سهام ترجيحي جذب نشده به ميزان 
4/8 درصد و استرداد سهام، سود سهام دريافت شده، ثبت در دفتر سهام 
شركت و الزام به جبران كليه خسارات وارده پذيرفته نشده و حكم به 
رد دعوي سازمان خصوصي سازي صادر شده است. اكنون ضمن تقديم 
دادخواست تجديدنظر به رأي صادره اعتراض كرده و تقاضاي رسيدگي 
و نقض و ابطال دادنامه صادره را دارد. ضمناً لايحه تكميلي س��ازمان 

خصوصي سازي متعاقباً تقديم خواهد شد. 
...................................................................................................................................

مسكن در آگهي ها ارزان شد
بررسي نرخ هاي پيش�نهادي فروش مس�كن ش�هر تهران در دو 
هفته اخير از كاهش متوسط ۵/۲ درصدي حكايت دارد؛ در اغلب 
مناطق قيمت ها نس�بت به دو هفته قبل يك ت�ا ۱۳ درصد كاهش 
يافته و بيشترين ميزان افت در منطقه ۱۲ رخ داده است. در منطقه 
يك نيز ظ�رف ۱4 روز قيمت ه�ا ۳ درصد كاهش نش�ان مي دهد. 
به گزارش ايسنا، بررسي جديدترين وضعيت بازار مسكن شهر تهران 
نشان مي دهد كه طي هفته هاي دوم و سوم دي ماه نرخ هاي پيشنهادي 
فروش هر متر مربع آپارتمان به طور متوسط 5/2 درصد نسبت به هفته 
آخر آذر و اول دي كاهش يافته اس��ت. اين افت در ادامه كاهش پله اي 
نرخ هاي پيشنهادي دو ماه اخير اتفاق افتاد. در هفت روز ابتدايي آذرماه 

نيز نسبت به هفته پاياني آبان قيمتها 11 درصد كاهش يافته بود. 
به روزترين اطلاعات به دس��ت آمده از س��امانه كيليد )س��امانه خريد 
و فروش- رهن و اجاره مس��كن( نش��ان مي دهد از 14 ت��ا 21 دي ماه 
1399 نس��بت به دو هفته قبل از آن قيمت فروش هر متر مربع مسكن 
در آگهي هاي مربوط به منطقه يك 3/ 3 درصد، منطقه دو 2/9 درصد، 
منطقه سه 0/4 درصد، منطقه چهار 1/06 درصد و منطقه پنج 1/ 1 درصد 
كاهش يافته اس��ت. اين اطلاعات كه از نرخ هاي ثبت ش��ده در آگهي ها 
استخراج شده نشان مي دهد طي هفته دوم و سوم دي ماه در مقايسه با 
دو هفته قبل از آن قيمت ها در منطقه شش پايتخت 7/ 7 درصد، منطقه 
9 به ميزان 5/8 درصد، منطقه 10 بالغ بر 6/ 6 درصد، منطقه 12 به ميزان 

13/5 درصد و منطقه 14 بالغ بر 1/9 درصد افت كرده است. 
در عين حال قيمت آگهي ها در منطقه هفت 2/7 درصد، منطقه هشت 
1/ 1 درصد، منطقه 11 به ميزان 15 درص��د، منطقه 13 بالغ بر 4/1 
درصد، منطقه 15 بالغ بر 1/2 درصد، منطقه 21 به ميزان 9/8 درصد 
و منطقه 22 بالغ بر 1/2 درصد طي دو هفته اخير افزايش يافته است. 
مناطق 16 تا 20 به دليل پايين بودن تعداد آگهي ها و نبود داده هاي 
كافي در اين گزارش لحاظ نشده است. به طور متوسط در 17 منطقه 
ياد ش��ده از ش��هر تهران، ميانگين قيمت كل 5/7 درصد و ميانگين 
قيمت هر متر مربع 5/2 درصد طي هفته دوم و س��وم دي ماه 1399 

نسبت به دو هفته قبل از آن پايين آمده است. 
...................................................................................................................................

افت 58 درصدی ارزش سهام عدالت 
با ورود بورس ب�ه فاز اصلاح ك�ه از ۲۰ مردادماه س�ال جاري آغاز 
ش�د، ارزش سهام عدالت تاكنون ۵8 درصد كاه�ش يافته است. 
به گزارش فارس، سهام عدالتي كه سال هاست در اختيار متقاضيان آن 
قرار دارد، امسال پس از موافقت با آزادسازي آن، به بدترين شيوه ممكن، 
در صف انجام معاملات قرار گرفت كه هم باعث كاهش ارزش آن شد و 

هم باعث ريزش بازار سرمايه شد. 
با بررسي دلايل ريزش بازار در آن مقطع زماني، مي توان سهام عدالت را يكي 
از اصلي ترين دلايل اين ريزش عنوان كرد. با آزادس��ازي مرحله دوم سهام 
عدالت، افراد داراي اين س��هام ها با فرض اينكه مبلغ 60 درصد سهامشان 
حداقل 9 ميليون تومان خواهد شد، سريع شروع به فروش سهام خود كردند. 
عرضه آبشاري نمادهايي كه در ليست سهام عدالت قرار دارند، در آن زمان 
نشان مي دهد، يكي از دلايل ريزش بازار در مردادماه همين عرضه بي حساب 
و كتاب سهام عدالت توسط بانك ها و كارگزاري ها بوده است. با توجه به ارزش 
سهام عدالت مي توان گفت تا كنون 58 درصد از ارزش اين سهام نسبت به 
اول مرداد ماه سال جاري كاهش يافته است. كاهش ارزش سهام عدالت تا 
11 آبان ماه 48 درصد بوده است كه اين مسئله نشان مي دهد سهام عدالت 

در ماه هاي گذشته به شدت كاهش يافته است. 

وحيدحاجيپور
  گزارش  یک 

كمبود گاز و برق در كشور 
با وجود افزايش ظرفيت 
تولي�د اي�ن حامل ه�اي 
انرژي، يك دليل بيش�تر 
ن�دارد؛ اج�را نش�دن 
بس�ته هاي بهينه سازي 
مص�رف سوخ�ت ط�ي 
سال هاي اخي�ر. حالا هم 
وزي�ر نف�ت بايد ب�ا ارائه 
گزارش�ي از اقدام�ات 
بهينه س�ازي  ش�ركت 
مصرف سوخ�ت توضيح 
دهد كه ط�ي هفت سال 
گذشته چه دستاوردهايي 
نصيب كشور شده است 
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فرم اشتراك روزنامه جوان
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رئيس كل بانك مركزي در    گزارش   2
قب�ال پيش�نهاد سخيف، 
واهي و پوچ مقام ك�ره اي درباره آزادس�ازي دلارهاي 
بلوكه شده ايران گفت: مشكل ما با ۲۰ يا ۵۰ ميليون دلار 
حل نمي شود و كره بايد ۷ ميليارد دلار ايران را به  همراه 

سود اين پول برگرداند. 
به گزارش تسنيم، مذاكرات مقامات ايران با كره جنوبي 
براي آزادسازي منابع بلوكه شده ايران در كره روز گذشته 

به  صورت رسمي در بانك مركزي انجام شد.
 7 ميليارد دلار از منابع ارزي بانك مركزي سال هاست در 
كره جنوبي بلوكه شده است و كره به بهانه تحريم امريكا 
از آزادس��ازي اين منابع امتناع مي كن��د، اين در حالي 
است كه مس��ئولان بانك مركزي و وزارت امور خارجه 

در ديدار با هيئت كره اي تأكيد كرده اند منتظر روي كار 
آمدن بايدن نباشند و پول هاي ايران را فوراً برگردانند. در 
ديدار عبدالناصر همتي، رئيس كل بانك مركزي ايران با 

چوي جونگ كان، قائم مقام وزير امور خارجه كره جنوبي 
راه هاي وصول اين پول بررسي شد. 

در اين جلسه مقام كره اي پيش��نهاد داده است به  ازاي 
اين پول آمبولانس و كيت تشخيص كرونا به ايران بدهد 
اما همتي رئيس كل بانك مركزي ضمن مخالفت با اين 
پيشنهاد اعلام كرده است: »مشكل ما با 20 يا 50 ميليون 
دلار حل نمي ش��ود و كره بايد 7 ميليارد دلار ايران را به 
 همراه سود اين پول برگرداند، چراكه هم اكنون كره در 

حال استفاده از منابع ايران است.«
ايران از اين پول تمايل دارد براي غذا، دارو و كالاهاي مورد 
نياز خود استفاده كند ولي كره با پيشنهادهاي واهي خود 
سعي در فرافكني دارد چراكه ايران الان خود توليدكننده 

كيت كروناست و نيازي به كيت هاي كره اي ندارد.

مخالفتايرانباپيشنهادبيشرمانهكرهجنوبي


